
Geachte 
Griffier, 

Onderstaande brief is voor de 

gemeenteraadsleden. 

Geachte Raadsleden van 

Beekdaelen, 

Ik heb 

jullie 

via de 

griffier op 

4 feb. ook een brief laten toekomen maar er 

waren maar 2 

partijen 

die de 

dag 

erna meteen 

gereageerd 

hebben(aangesproken voelde) 

daarvoor 

mijn 

dank aan 

De rest van de 

partijen(en 

dan heb ik het over 

die iets voor 

mij 

zouden doen en 

mij nog terug 

zouden bellen of 

langs 

zou 

komen als 

hij 

in de buurt was 

zijn 

hun 

afspraken/beloftes 

niet 

nagekomen, 

of 

mij 1,5 
uur hebben laten zitten 

terwijl 

we een 

afspraak 

hadden en dan 

ook 

nog 

net doen of het de normaalste zaak was en helaas ook nooit 

op 

haar beloftes is 
terug gekomen. 

Maar 

goed 

maart 2026 

zijn 

er 

verkiezingen 

en dan weet ik tenminste wat de beloftes van deze raadsleden en 

partijen 

waard waren 

afgelopen periode. 

(geanonimiseerd)

Ik heb 26 feb. een 

gesprek gehad op 

het 

gemeentehuis 

in Nuth met 

Wethouder van de Laar en 2 ambtenaren en hier 

bij zijn mij dingen 

beloofd 

en 

toegezegd (zal 

wel ontkend worden want het 3 
tegen 

1 en er staat niks 

zwart 

op wit) 

dat ik binnen 2 weken een 

terug koppeling 

zou 

krijgen 

aangaande 

hoek 

Beukenberg/Schatsberg 

en bocht Köllerstraat 

(weg 

vanuit 

de Grachtstraat na 

Wolfhagen-Schinnen.) volgens 

de wethouder. 

En wat 

aangaande 

de Grachtstraat zou de 

Dorpscoördinator 

het moeten 

oppakken 

maar 

ja 

dat is nu inmiddels 6 weken 

geleden 

alweer en heb 

nog 

van niemand iets vernomen. De 

veiligheid 

in de straat is er niet 

op 

vooruit 

gegaan 

zoals het nu is. Als 

regelvrije 
straat 

zoals een medebewoner in de 

straat door een ambtenaar van de 
gemeente 

is verteld aan de telefoon. 

Ook niet of de 

aanplanting nog 

in 
maart 

zou 

plaatsvinden, gaat 

die 

überhaupt nog plaats 

vinden 

op 

de korte 

termijn? 

Dan heb ik 17 maart heb na 

opdracht 

uit de Provincie na 

mogelijke 

kans 

op 

mijnschade 

een thuis controle gehad door handhaver 

gemeente 

Beekdaelen 

cn 
Handhaver 

gemeente (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Beekdaelen, 
maar dat zou 

volgens 

hun na onderzoek waar de 

mijngangen 

in Oirsbeek 

lopen 

niet 

mogelijk 

kunnen 

zijn. 

Maar misschien wel door de 

gevlogen 

van de werkzaamheden aan de 

Grachtstraat ik heb 
toen 

aan 

 gevraasd 

op 

24 
maart 

of 

hij 

dit 

dan intern kon doorzetten naar de afd. binnen de Gemeente Beekdaelen 

dier hier 
overgaat 

om dit te kunnen afhandelen. Maar zoals 

jullie 

hem al 

waarschijnlijk 

voelen 
aankomen, 

heb ik hier ook 

nog 

niks over vernomen 

nog geen belletje 

of 

bevestiging 

dat het in 

behandeling 

is 

genomen. 

Dat is het 

ambtelijk apparaat 
van Beekdaelen zelfs 

op 
terug 

bel verzoeken 

komt 

geen 

reactie. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Dan heb ik naar 

mijn vorig schrijven(was 

wel na 

3x) 

wel antwoord 

Burgermeester 

Geurts 

gekregen aangaande 

het 

gemeentehuis 

Nuth dat 

daar 

nog 

steeds de namen 

op 

staan van de 

dorpen 

uit 

voormalige 

gemeente 

Nuth na 6 

jaar 

Beekdaelen inmiddels. En staat er niet 

gemeentehuis 

Beekdaelen. 

Het antwoord van 

Burgermeester 

Geurts was 

“ 

Zo 

lang 

er 

nog geen 

definitief uitsluitsel is over de 

plek 

van het nieuwe 

gemeentehuis, 

maakt 

de 

gemeente 

zo 

weinig mogelijk 

kosten aan de 

huidige gebouwen. 

Indien 

de letters van de 

gevel 

worden 

verwijderd, 

dient de 

beschadiging 

te 

worden hersteld die daardoor ontstaat aan het stuc-schilders werk. Deze 

herstelwerkzaamheden 

brengen 

kosten met zich 
mee, 

die 

wij op 

dit 

moment niet wensen te maken”. Wat een flut 
antwoord, 

zo staal 

je 

toch 

geen 

eenheid uit als 
gemeente 

als er na 6 

jaar nog 

steeds de 

dorpsnamen 

alleen 

op 

staan uit de 

voormalige gemeente Nuth, 
want dat nieuwe 

gemeentehuis 

laat toch 

nog 

een 

eeuwigheid op 

zich wachten eer dat er 

goede bestemming (Centraal 

in de 

gemeente hoop ik)en 

voordat het 

gebouwd 

is. 

Dus raadsleden van Beekdaelen ik 

hoop 

dat 

jullie 

van bovenstaande 

punten 
werk maken. Want 

mij 

heeft ooit een 

verstandig 

iemand 

gezegd 

“DE 

OVERHEID IS ER VOOR DE BURGERS NIET ANDERSOM” 

Afwachtend 

op jullie 

antwoorden. 

Met 

vriendelijke groet, 

  (geanonimiseerd)


